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Kasavuoren koulukeskuksen A-siiven tarveselvitys - tavoitteena luoda tarkoituksenmukaisia tiloja
kouluille ja kansalaisopistolle
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KULTV 27.10.2020 § 38
Lisätiedot:
opetuspäällikkö Maria Ekman-Ekebom, puh. 050 308 6262
etunimi.sukunimi@kauniainen.fi

Kaupunginhallitus käsitteli teknisen tarveselvityksen koskien Kasavuoren
kou lu kes kuk sen A-osaa 30.9.2019. Kaupunginhallitus kehotti sivistystointa
ja yhdyskuntatointa kartoittaessaan koulu- ja päiväkotiverkoston ke hit tä-
mis tar pei ta ottamaan mainitun peruskorjaustarpeen lisäksi huomioon myös
mahdollisuuden uudisrakentaa ja laajentaa A-siiven tiloja.

KH päätti 27.1.2020 § 21 asettaa toimikunnan arvioimaan koulu- ja päi vä-
ko ti ver kon rakenteita ja muutostarpeita
(http://kauniainenfi.oncloudos.com/cgi/DREQUEST.PHP?page=meetingite
m&id=20202894-9). Toimikuntaan nimettiin Johan Johansson pu heen joh-
ta jak si ja luottamushenkilöjäseniksi Tapani Ala-Reinikka, Nina Col lian-
der-Ny man, Kristian von Essen ja Satu Mollgren sekä asiantuntijajäseniksi
kau pun gin joh ta ja, sivistystoimenjohtaja ja yhdyskuntatoimenjohtaja. Hal lin-
to pääl lik kö toimi toimikunnan sihteerinä.

Toimikunta päätyi viiteen eri toimenpiteeseen, jotka esitettiin kau pun gin hal-
li tuk sel le päiväkoti- ja kouluverkon muutoksiksi ja investointitarpeiksi
(8.6.2020 § 115; linkki alhaalla).

Yksi toimenpiteistä on seuraava:

Suomenkielisen yläkoulun ja lukion lisäksi Kasavuoren koulukeskukseen
siir re tään kansalaisopiston toiminnot. Kansalaisopiston tilatarpeita sel vi te-
tään edelleen ja suunnittelussa huomioidaan tilojen monikäyttöisyys tu le-
vai suu den verkostotarkastelua varten. Tarveselvitys laaditaan ja hy väk sy-
tään 31.12.2020 mennessä. Hankesuunnittelu tehdään vuonna 2021, ja
suun nit te lu ja toteutus vuosina 2022-2025.

Toimikunta ei ottanut kantaa lukioiden kokoon, mutta on selvää, että alu-
eel la tarvitaan enemmän lukiokoulutuksen aloituspaikkoja. Alueen 9. vuo si-
luok ka kasvaa jatkuvasti, ja Espoo-Kauniainen-alueella tarvitaan lisää suo-
men kie li siä lukiopaikkoja.

Tarveselvityksessä on esitetty kaksi vaihtoehtoa. Molemmat vaihtoehdot si-
säl tä vät kansalaisopiston siirron Kasavuoren koulukeskukseen. Vaih to eh to
A esittää mallin, jossa lukion koko pysyy ennallaan ja vaihtoehto B mal lin,
jossa lukion koko olisi 500 opiskelijaa.

KH:n käsittely työryhmän esityksen pohjalta on nähtävänä täällä:
http://kauniainenfi.oncloudos.com/cgi/DREQUEST.PHP?page=meetingite
m&id=20202960-6. Tarveselvitys on liitteenä.
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Sivistystoimenjohtaja:
Kulttuurivaliokunta ehdottaa, että KH hyväksyy vaihtoehdon B Kasavuoren
A-siiven tar ve sel vi tyk ses sä.

Päätös:
Päätösehdotus hyväksyttiin.


